

北維州中華基督教會週報
NVCCC SUNDAY BULLETIN
主後 2017 年 1 月 1 日上午 10 時
January 1, 2016 10:00 A.M.

[教會消息 Church Announcements]

※以讚美進入神的殿※

序樂
宣召 詩篇 96:1-2
*頌讚詩歌 HYMN # 1

※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※

PRELUDE
CALL TO CELEBRATION Psalm 96:1-2
齊來稱頌偉大之神
“Great God, We Sing Your Mighty Hand”

*祈 禱

啟應經文
詩篇 120: 1-7

*INVOCATION
RESPONSIVE READING
Psalm 120: 1-7

※以獻身順從神的話※

主 餐
經文林前 11:23-32

※OBEY HIS WORD WITH DEDICATION※

LORD'S SUPPER
SCRIPTURE 1 Corinthians 11:23-32

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Assembly)

詩 歌 HYMN# 198
信息經文

詩篇 23 : 1 - 6

證 道

新年的默想：確認神是我的牧者； 我是祂的羊

New Year's Meditation: Affirm that God is my shepherd; I am His sheep

十字架 “Near the Cross”

SCRIPTURE

Psalm 23: 1-6

SERMON

長執委任祝禱

Prayer for Elder & Deacons

※以敬拜獻於神面前※

歡迎報告
*三一頌
*祝禱及阿們頌
殿 樂

※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※

WELCOME AND ANNOUNCEMENTS
*DOXOLOGY
*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN
POSTLUDE

*會眾請起立

*Congregation Standing

★ 每月第一主日，弟兄姊妹的奉獻請放入教會的奉獻箱。聖經說：“各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強。因為捐得樂意的人，是神所喜愛的。神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。” - 哥林多後書 9: 7-8
Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver.
(2 Corinthians 9:7)

1. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。
We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.
2. 本季中文成人主日學的主題：**【羅馬書】**
教材是 "羅馬書查經手冊" 由空中聖經學院 黃子嘉牧師主講。
羅馬書是聖經中非常重要的一本書，是保羅傳道二十四年後整理出來的內容，是福音真理的精義，是神學教義的論述，是保羅信息的中心。保羅在新約寫了十三本書信，只有羅馬書是系統性的講論，可說羅馬書是保羅的神學自我告白。「神的福音」出現了十五次，更是講員在此卷書要強調的主題。希望我們一起來學習羅馬書。
The topic of the new adult Sunday school will be "the Book of Romans". The book of Romans is a very important book in the Bible. The content of the book is gather from Paul's 24 years of preaching. It is the essence of true gospel. It is the theological doctrine and is center of Paul's message. Paul wrote the thirteen epistles in the New Testament, and only Romans speaks systematically. It can be said that Romans is self-proclaim of Paul's theology. "The Gospel of God" appears 15 times and it is also the main theme the speaker emphasized in this study. Let us study this book together.
3. 2017 新年度的事奉團隊已經組成，有以下分工：
賀國裕弟兄 - 關懷部 兼執事會主席，吳潤鈞弟兄 - 行政部，鄭勇弟兄 - 教育部，王德琳弟兄 - 宣道部，陳一治弟兄 - 崇拜部。
The new 2017 Deacon Board has been formed with the following responsibilities: Br. GwoYuh Heh - Caring / Chairperson, Br. Junchun Wu - Administration, Br. Bill Cheng - Education, Br. Leo Wang - Missions, Br. Isaac Chen - Worship Program
4. 歡迎劉鈞輝姊妹，許履塵弟兄和杜鳳燃姊妹加入本教會成為會員。
NVCCC welcomes our new members Sister Junhui Liu, Brother Louis Hsu & Sister Shirley Hsu.

本週金句 約翰一書 1 John 4:9

神差他獨生子到世間來，使我們藉著他得生、神愛我們的心、在此就顯明了。This is how God showed his love among us: He sent his one and only Son into the world that we might live through him.